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Karolin jednak 
bez amfiteatru

Komin przy szkole grozi 
zawaleniem

Projekt zakładał budowę nowoczesnego amfiteatru z dużą widownią.  
Plany budowy od początku spotkały się z negatywnym odbiorem mieszkańców
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Zagrożenie powstało przez zaniedbania w minionych latach

\\\ RASZYN 

Szkoła Podstawowa  
im. Cypriana Godebskiego 
została zamknięta,  
a ulica Unii Europejskiej  
jest nieprzejezdna.

W szystko z powodu fatalnego 
stanu 45-metrowego komina, 

który grozi zawaleniem. Dla bezpie-
czeństwa mieszkańców konstrukcja 
musi zostać rozebrana.

czytaj na str. 3

czytaj na str. 2

\\\ BRWINÓW 



2 NR 320 (8) 11 CZERWCA 2025 AKTUALNOŚCI

WYDAWCA: MIKAWAS SP. Z O.O.
ADRES REDAKCJI: ul. Jana Pawła II 29, 05-500 Piaseczno
KONTAKT Z REDAKCJĄ: redakcja@przeglad.media
Przegląd Piaseczyński – www.przegladpiaseczynski.pl
Przegląd Regionalny – www.przegladregionalny.pl
Przegląd Otwocki – www.przegladotwocki.pl
Redakcja nie zwraca niezamówionych materiałów,  
nie ponosi odpowiedzialności za treści reklam i zastrzega sobie 
prawo do skrótów.

REDAKCJA: 
Łukasz Szymański, l.szymanski@przeglad.media, 786 202 606
Maciej Gos, m.gos@przeglad.media, 531 530 366
Rafał Lipski, r.lipski@przegladpiaseczynski.pl
Małgorzata Szturomska, m.szturomska@przegladpiaseczynski.pl
Tymoteusz Janczak, t.janczak@przegladregionalny.pl
Agnieszka Deja, a.deja@przegladregionalny.pl
Sławomir Sadowski, s.sadowski@przegladregionalny.pl

REKLAMA:
Dyrektor ds. Marketingu i Reklamy: Monika Komisarczyk, tel. 501 091 480, 
reklama@przegladregionalny.pl, m.komisarczyk@przegladregionalny.pl
Monika Gwara, tel. 786 202 066, m.gwara@przeglad.media
Katarzyna Podołowska-Błądek, tel. 530 338 653, k.podolowska@przeglad.media
Agnieszka Milinković, tel. 570 401 774 , a.milinkovic@przeglad.media  

Skład i studio graficzne: Małgorzata Kulesza

OGŁOSZENIA DROBNE: można składać na stronie www

\\\ RASZYN 

Szkoła Podstawowa  
im. Cypriana Godebskiego 
została zamknięta,  
a ulica Unii Europejskiej  
jest nieprzejezdna.

W szystko z powodu fatalnego 
stanu 45-metrowego komina, 

który grozi zawaleniem. Dla bezpie-
czeństwa mieszkańców konstrukcja 
musi zostać rozebrana.

„Jak wynika z protokołu kontroli 
stanu technicznego obiektu, komin 
znajduje się w stanie awaryjnym. W 
praktyce oznacza to poważne uszko-
dzenia konstrukcyjne, które stwarza-
ją zagrożenie dla życia lub zdrowia. 
Uszkodzenia te mogą być przyczyną 
katastrofy budowlanej. Co więcej, ko-
nieczne jest natychmiastowe działanie 
administratora obiektu” – przekazali 
pracownicy urzędu.

Jak  podkreśla włodarz gminy, do 
niebezpiecznej sytuacji doprowadził 
brak przeglądów i prac remontowych 
komina. Obecnie jedynym rozwiąza-
niem jest rozbiórka konstrukcji. Na 
razie oznacza to znaczne utrudnienia 
dla mieszkańców.

„Analiza stanu technicznego ko-
mina budziła nasze obawy z uwagi 
na brak jakichkolwiek przeglądów i 
konserwacji, stąd też rozważaliśmy 
rozbiórkę konstrukcji - była zapla-
nowana do realizacji w najbliższym 
czasie. Niestety przegląd stanu tego 
komina wymusza podjęcie natych-
miastowej decyzji o jego rozbiórce. 
Konstrukcja grozi zawaleniem, co jest 
efektem wieloletnich zaniedbań, któ-
re wymagają teraz natychmiastowych 
reakcji i działań” – przekazała Bogu-
miła Stępińska-Gniadek, wójt gminy  
Raszyn.

\\\ Szkoła  
w niebezpieczeństwie

Pracownicy szkoły podstawowej 
potwierdzają, że ze względu na bez-
pieczeństwo uczniów, placówka została 
zamknięta. W tej chwili dyrekcja pla-
nuje dalsze kroki. Przede wszystkim 
organizowana jest nauka zdalna dla 
dzieci. Dodatkowo poszukiwane jest 
miejsce dla najmłodszych uczniów, aby 
można się nimi zaopiekować. Obecnie 
pracownicy szkoły, wraz z przedsta-
wicielami sztabu kryzysowego gminy 
oraz wójtem, przygotowują placówkę 
do zmian.

„Przebywanie w pobliżu komina 
grozi poważnym niebezpieczeństwem. 
Życie i zdrowie mieszkanek i miesz-
kańców gminy Raszyn są dla mnie 
najważniejsze. Z tego też powodu 
niezbędne jest przejście na nauczanie 
i pracę w trybie zdalnym. Wiem, że ro-
dzi to niedogodności, ale stawką jest 
tu bezpieczeństwo dzieci i młodzieży 
oraz pracowników spółki Eko-Raszyn 
i GOPS” – dodała Bogumiła Stępińska- 
-Gniadek.

Ze względu na niebezpieczeństwo, 
została również zamknięta ulica Unii 
Europejskiej. 

\\\ Brak kontroli  
od 2017 roku

O problemach z kominem urząd 
dowiedział się dopiero podczas zleco-
nej oceny stanu technicznego budynku. 
Poprzednie badania przeprowadzono 
wiele lat temu. Z dokumentów wynika, 
że ostatnia ekspertyza dopuściła komin 
do użytkowania jedynie do 2017 roku. 
Od tamtej pory nikt nie sprawdzał jego 
stanu. Aż do teraz.

– Zewnętrznie komin wygląda 
ładnie. Farba się nie zniszczyła. Jednak 
okazało się, że cała podstawa trzonu 
jest zniszczona. Dlatego koniecznie 
musimy go zdemontować. Przyjmuje 
się, że w wypadku zawalenia, promień 
rażenia, obszar, gdzie mieszkańcy mogą 
być w niebezpieczeństwie, to 67 me-
trów – powiedziała nam Aneta Wrotna, 
pierwszy zastępca wójta.

Władze gminy od razu zorganizo-
wały spotkania z firmami, które mogły-
by zająć się rozbiórką. Ich przedstawi-
ciele przyjeżdżali na miejsce i oceniali 
prace. Zadanie nie jest łatwe, ponieważ 
przy kominie jest nowo odrestaurowa-
ne boisko szkolne. Pracownikom gmi-
ny i szkoły zależy, żeby nie ucierpiało 
podczas prac. Na razie umowa o de-
montaż nie została jeszcze podpisana. 
Nieoficjalnie dowiedzieliśmy się, że po 
zatrudnieniu wykonawcy, będzie on 
potrzebował około tygodnia na roze-
branie komina.

\\\ Co z uczniami?
Szkoła, ze względu na bezpie-

czeństwo uczniów, została zamknięta. 
Jednak dzieci wciąż będą się uczyć, a 
najmłodsi nie zostaną bez opieki.

– Dzieci starszych klas, od 4 do 8 
klasy, od piątku (6 czerwca) przeszły 
na zdalne nauczanie. Dla młodszych 
uczniów zajęcia będą tymczasowo zor-
ganizowane w Centrum Kultury Raszy-
na i Centrum Sportu Raszyna. Przed-
szkolaki trafią do parafii św. Szczepana 
w Raszynie. Lekcje będą prowadzone 
według planu, po zajęciach zaś dzie-
ci mogą liczyć na opiekę świetlicy do 
godziny 17.30, tak jak było to dotych-
czas – powiedział nam Andrzej Nie-
dbała, dyrektor Szkoły Podstawowej 
im. Cypriana Godebskiego w Raszynie.

Tekst i zdjęcia 
Maciek Gos

Komin przy szkole grozi 
zawaleniem \\\ PRUSZKÓW 

W czwartek (5 czerwca) 
doszło do tragedii. Na ulicy 
Powstańców motocyklista 
zderzył się z samochodem 
osobowym. Kierowca 
jednośladu zginął na miejscu.

D o zdarzenia doszło około godziny 
17:00. Ze wstępnych ustaleń po-

licji wynika, że kierowca samochodu 
marki Toyota jechał od strony ulicy 
Plantowej. Podczas skrętu w lewo zde-

rzył się z motocyklistą, który zginął na 
miejscu. Kierowcy samochodu osobo-
wego nic się nie stało.

– Osoba prowadząca Toyotę była 
trzeźwa i miała ważne uprawnienia – 

przekazała nam podkom. Monika Orlik 
z komendy w Pruszkowie.

Policjanci na miejscu zdarzenia 
ustalali szczegóły wypadku i tożsamość 
ofiary. Ulica Powstańców była w tym 

czasie częściowo zamknięta dla ruchu 
samochodowego (przy skrzyżowaniu 
z ul. Reja). Utrudnienia trwały aż do 
godziny 21:00.

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Nie żyje motocyklista

Burmistrz Grodziska Mazowieckiego
informuje, że na elektronicznej tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Kościuszki 12A oraz na stronach internetowych  
www.grodzisk.pl i www.bip.grodzisk.pl zostały umieszczone wykazy z dnia  
11 czerwca 2025 r. nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia  dotyczące:
– części działki nr ew. 1 o powierzchni 0,0875 ha położonej przy zbiegu ulic:  

J. Montwiłła i Spokojnej w Grodzisku Mazowieckim, w obrębie nr 0059,
– części działki nr ew. 23 o powierzchni 0,0025 ha położonej przy ulicy Nadarzyńskiej w Grodzisku 
Mazowieckim, w obrębie nr 0061.

Wójt Gminy Nadarzyn 
informuje, że od dnia 11.06.2025 r. do dnia 02.07.2025 r. na stronie internetowej www.bip.nadarzyn.pl  
oraz na tablicach ogłoszeń w siedzibie Urzędu Gminy Nadarzyn przy ul. Mszczonowskiej 24 został 
zamieszczony wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę.
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\\\ BRWINÓW 

Spełniło się to, o co walczyli 
mieszkańcy Otrębus  
– amfiteatr w Karolinie  
jednak nie powstanie.

Z espół „Mazowsze” wycofał się z 
kontrowersyjnego projektu. Decy-

zję przyjęto z ulgą, choć z nutą ostroż-
ności – pojawiły się obawy o możliwe 
przeniesienie inwestycji w inne miej-
sce. Decyzja zapadła po protestach 
mieszkańców i analizie skutków inwe-
stycji.

\\\ Zespół „Mazowsze”  
wycofuje się z inwestycji

W oficjalnym oświadczeniu Pań-
stwowy Zespół Ludowy Pieśni i Tańca 
„Mazowsze” poinformował, że rezyg-
nuje z realizacji koncepcji budowy 
amfiteatru w Otrębusach, na terenie 
zespołu pałacowo-parkowego Karolin. 
Czytamy, że powodem są ograniczenia 
wynikające z ochrony konserwator-
skiej, problematyczna infrastruktura 
drogowa oraz troska o przyrodę – w 
tym siedliska chronionych płazów. 
Projekt, mimo iż starannie przygoto-
wany, okazał się nie do pogodzenia z 
charakterem tego zabytkowego miej-
sca – opisuje w swoim oświadczeniu 
„Mazowsze”.

Przypomnijmy, że projekt zakładał 
budowę nowoczesnego amfiteatru z 
dużą widownią, który miał stanowić 

nowe serce wydarzeń kulturalnych na 
Mazowszu. Plany budowy od początku 
spotkały się z negatywnym odbiorem 
mieszkańców. Inwestycja miała być 
sfinansowana ze środków samorządu 
województwa, a koszt wykonanej kon-
cepcji to ok. 127 tys. zł – informowała 
nas rzeczniczka prasowa „Mazowsza” 
Katarzyna Pasieczna.

\\\ Społeczny sprzeciw  
– siła mieszkańców

To właśnie zdecydowany sprze-
ciw mieszkańców Otrębus, wspiera-
nych przez lokalne stowarzyszenia 
jak Mała Wspólnota, przesądził o 
losach inwestycji. Zbierano podpisy, 
nagłaśniano sprawę w mediach i or-
ganizowano działania informacyjne. 
Głosów niepokoju nie brakowało też 
w komentarzach na Facebooku – wielu 
czuwało, by nie dopuścić do ingerencji 
w zabytkowy i przyrodniczy krajobraz  
Karolina. 

\\\ Gratulacje  
i ostrożny optymizm

W komentarzach pod postem „Ma-
zowsza” nie zabrakło podziękowań, ra-
dości, ale i ostrożności. „To nie koniec, 
trzeba uważać na inne lokalizacje” – 
piszą internauci. Gratulacje złożyła też 
wójt gminy Michałowice, Małgorzata 
Pachecka: „Gratuluję!” – czytamy na 
Facebooku.

\\\ Co dalej z koncepcją?
Choć amfiteatr w Karolinie nie 

powstanie, „Mazowsze” nie porzuca 
pomysłu budowy podobnego obiektu. 
Projekt może zostać przeniesiony w 
inne miejsce, bardziej dostosowane do 
wydarzeń masowych. Instytucja pod-
kreśla, że zależy jej na rozwoju kultury, 
ale nie kosztem dziedzictwa i przyrody. 
Czy to oznacza, że lokalne społeczno-
ści w innych miejscowościach powinny 
pozostać czujne?

Tymoteusz Janczak

\\\ PRUSZKÓW 

Nowy etap relacji między 
Pruszkowem a Wołominem 
właśnie się rozpoczął!  
W Urzędzie Miasta Wołomin 
odbyło się wyjątkowe 
spotkanie samorządowców. 
Padły ważne deklaracje  
– będzie sportowo, sąsiedzko  
i z pomysłem.

W spotkaniu wzięły udział bur-
mistrz Wołomina Elżbieta Rad-

wan i zastępca prezydenta Pruszkowa 
Dorota Kossakowska. Celem rozmowy 
była nowa, realna współpraca – przede 
wszystkim sportowa i społeczna. Sa-
morządowcy zgodnie zadeklarowali 
powrót do międzymiastowych turnie-
jów, a także zacieśnienie relacji między 
mieszkańcami.

Delegacja z Pruszkowa przyjechała 
do Wołomina z krówkami – słodkim 
gestem nawiązującym do zwycięstwa 
frekwencyjnego w ostatnich wyborach 
prezydenckich. Burmistrz Radwan zo-
stała również zaproszona do udziału w 

kajakowym wyzwaniu, które odbędzie 
się już w lipcu na Stawach Potulickich. 
Wydarzenie ma być symbolicznym po-
czątkiem serii wspólnych aktywności.

\\\ Sport, rekreacja  
i promocja pozytywnego 
wizerunku miast

Na spotkaniu zadecydowano o 
utworzeniu międzygminnej grupy ro-
boczej, której zadaniem będzie stwo-
rzenie harmonogramu wspólnych 
wydarzeń. Planowane są m.in. turnieje 

sportowe i rowerowe rajdy rozgrywa-
ne naprzemiennie w obu miastach. 
Wszystko po to, by przełamywać ste-
reotypy i pokazać nowoczesne, aktyw-
ne oblicze Wołomina i Pruszkowa. 

Jak pisze magistrat – najbliższa 
okazja do wspólnego świętowania po-
jawi się 14 sierpnia podczas obchodów 
105. rocznicy Bitwy Warszawskiej i 
„Cudu nad Wisłą” w Ossowie. Czekamy 
na więcej efektów współpracy!

Tymoteusz Janczak

Karolin jednak bez amfiteatru

Pruszków i Wołomin razem 
dla mieszkańców

\\\ MILANÓWEK 

Mieszkańcy Milanówka  
mogą odczuć zmianę smaku  
i zapachu wody z kranu.  
To efekt czasowego 
chlorowania w ramach 
konserwacji stacji uzdatniania 
wody przy ul. Długiej.

W Milanówku rozpoczęto okreso-
we chlorowanie wody dostar-

czanej mieszkańcom z miejskiej sieci 
wodociągowej. Powodem są zaplano-
wane prace konserwacyjne prowadzo-
ne na Stacji Uzdatniania Wody przy ul. 
Długiej. Dezynfekcja prowadzona jest 
za pomocą podchlorynu sodu i potrwa 
do końca czerwca.

W związku z tym, mieszkańcy mo-
gą przez najbliższe tygodnie zauważyć 
w wodzie charakterystyczny zapach 
chloru oraz lekko zmieniony smak. To 
jednak całkowicie normalne zjawisko 
towarzyszące tego typu procesowi.

\\\ Czy woda z kranu  
nadaje się do picia?

Magistrat uspokaja i zapewnia, że 
woda nadaje się do spożycia:

„W tym czasie w wodzie może 
być wyczuwalny zapach chloru. Jest to 
normalne zjawisko związane z chloro-
waniem. Jednocześnie informujemy, że 
bez względu na zapach, woda spełnia 
wymagania zawarte w rozporządzeniu 
Ministra Zdrowia z dnia 7 grudnia 2017 
r. w sprawie jakości wody przeznaczo-
nej do spożycia przez ludzi” – poinfor-
mował Urząd Miasta Milanówka.

Urzędnicy proszą mieszkańców o 
wyrozumiałość w związku z możliwy-
mi niedogodnościami. Proces chloro-
wania jest na bieżąco monitorowany 
przez pracowników stacji.

Tymoteusz Janczak

Dlaczego chlorują 
wodę? 

Magistrat uspokaja i zapewnia,  
że woda nadaje się do spożycia
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Jego skutki nie ograniczają się jedynie 
do problemów ze słyszeniem dźwięków – 
to złożone zaburzenie, które wpływa na ży-
cie społeczne, emocjonalne i poznawcze.

Nieporozumienia  
i wycofanie się z życia  
towarzyskiego

Przede wszystkim niedosłuch zna-
cząco utrudnia komunikację. Osoby  
z ubytkiem słuchu często mają trudności 
z rozumieniem mowy, co prowadzi do 
nieporozumień i wycofywania się z życia 
towarzyskiego. Z czasem może to skut-
kować samotnością i izolacją społeczną. 
Trudności te przekładają się również na 
życie zawodowe i edukacyjne – ograni-
czają możliwości awansu czy efektywnego 
uczestnictwa w zajęciach.

Próba zrozumienia  
bywa wyczerpująca

Niedosłuch wpływa także na sferę emo-
cjonalną – obniżona samoocena, frustracja 
i lęk to częste reakcje. Wielu pacjentów do-
świadcza też problemów z koncentracją  
i pamięcią. Badania sugerują nawet zwią-

zek między nieleczonym niedosłuchem  
a zwiększonym ryzykiem demencji. Do- 
datkowo osoby z ubytkiem słuchu mo-
gą być bardziej zmęczone – intensywna 
próba zrozumienia otoczenia bywa wy-
czerpująca.

Nie należy zapominać również o kwe-
stiach bezpieczeństwa – ograniczona 
percepcja dźwięków otoczenia zwiększa 
ryzyko wypadków, zwłaszcza w ruchu 
drogowym. Wszystko to razem znacząco 
pogarsza jakość życia. Dlatego tak ważna 
jest odpowiednia diagnoza i pomoc.

Wczesna reakcja i właściwa opieka 
mogą przywrócić komfort życia i uchronić 
przed dalszymi konsekwencjami niedo-
słuchu. Dlatego zbadaj swój słuch już dziś!

BRWINÓW, ul. Peronowa 4B, I piętro
Tel. 789 757 920
ŻYRARDÓW, Al. Partyzantów 11/13, lok. 3
Tel. 578 904 404
www.edmed.pl

Wpływ niedosłuchu 
na życie – skutki, o których 
warto wiedzieć
Niedosłuch to problem, który dotyka miliony osób na całym 
świecie – dotyczy zarówno ludzi starszych, jak i młodszych. 



4 NR 320 (8) 11 CZERWCA 2025 AKTUALNOŚCI

\\\ NADARZYN 

Już w czwartek (12 czerwca) 
zapraszamy wszystkich  
na Letnie Baseny  
w Strzeniówce. Niestety, ceny 
wypoczynku podskoczyły  
od ubiegłego lata.

B aseny w Strzeniówce to jedno z 
ulubionych miejsc zabawy i relak-

su mieszkańców gminy Nadarzyn. Do 
dyspozycji oddane są tutaj dwa base-
ny, brodzik oraz jacuzzi. W  kompleksie 
znajdują się również dwie plaże (piasz-
czysta i trawiasta), leżaki i zjeżdżalnie 
(zarówno dla tych najmłodszych, jak i 
trochę starszych gości).

\\\ Kąpiele, siatkówka  
i gastronomia w jednym 
miejscu

Nad bezpieczeństwem całego kom-
pleksu czuwają ratownicy. Dla tych, 
którzy chcą spędzić czas aktywnie, 
do dyspozycji są boiska do siatkówki 
plażowej oraz piłki nożnej plażowej. 
Goście mają okazję również zjeść na 
miejscu coś dobrego lub schłodzić się 

przy lodach. Baseny będą otwarte od 
11.00 do 19.00  w dni powszednie oraz 
od 10.00 do 18.00 w weekendy. Nieste-
ty, czekają nas podwyżki cen w porów-
naniu z poprzednim rokiem.
Bilet na cały dzień:
– Dorośli: 50zł
– Dorośli z Kartą Nadarzyniaka: 25zł
– Studenci do 26 roku życia: 25zł
– Studenci do 26 roku życia z Kartą Na-
darzyniaka: 15zł

– Rodzina 2 + 3 z Kartą Dużej Rodziny: 
80zł
– Rodzina 2 + 3 z Kartą Dużej Rodziny i 
Kartą Nadarzyniaka: 50zł
– Dzieci powyżej 3 roku życia: 15zł 
– Dzieci powyżej 3 roku życia z Kartą 
Nadarzyniaka (lub z legitymacją szkoły 
z gminy Nadarzyn): 10zł
– Emeryci i renciści: 20zł
– Emeryci i renciści z Kartą Nadarzy-
niaka: 5zł

– Osoby niepełnosprawne i ich opieku-
nowie: 10zł
– Osoby niepełnosprawne i ich opie-
kunowie z Kartą Nadarzyniaka: wstęp 
wolny
Bilet na pobyt 17.00 – 19.00 (dostęp-
ny w dni powszednie):
– Dorośli: 20zł
– Dorośli z Kartą Nadarzyniaka: 20zł
– Studenci do 26 roku życia: 15zł
– Studenci do 26 roku życia z Kartą Na-
darzyniaka: 10zł
– Rodzina 2 + 3 z Kartą Dużej Rodziny: 
80zł

– Rodzina 2 + 3 z Kartą Dużej Rodziny i 
Kartą Nadarzyniaka: 50zł
– Dzieci powyżej 3 roku życia: 10zł 
– Dzieci powyżej 3 roku życia z Kartą 
Nadarzyniaka (lub z legitymacją szkoły 
z gminy Nadarzyn): 10zł
– Emeryci i renciści: 20zł
– Emeryci i renciści z Kartą Nadarzy-
niaka: 5zł
– Osoby niepełnosprawne i ich opieku-
nowie: 10zł
– Osoby niepełnosprawne i ich opie-
kunowie z Kartą Nadarzyniaka: wstęp 
wolny
– Grupy zorganizowane (półkolonie, 
grupy sportowe) od poniedziałku do 
piątku: 15zł/uczestnik + wstęp wolny 
dla 1 opiekuna na 10 dzieci.
– Grupy zorganizowane (półkolonie, 
grupy sportowe) z gminy Nadarzyn od 
poniedziałku do piątku: 5zł/uczestnik 
+ wstęp wolny dla 1 opiekuna na 10 
dzieci. 
Ceny wypożyczalni:
Leżak biały (plastikowy): 20zł
Leżak zielony (drewniany): 15zł
Szafka depozytowa: 10zł

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Czas na otwarcie basenów letnich w Strzeniówce!

\\\ BRWINÓW 

W sierpniu 2023 roku  
 Kaniach doszło  
do brutalnego morderstwa. 
Dziś znamy szczegóły zbrodni 
i wyrok sądu. To wyjątkowo 
drastyczna historia. 

Do zbrodni doszło niemal dwa la-
ta temu. Opisaliśmy ją w artykule 

„Tragedia w Kaniach”. Dzisiaj proku-
ratura przedstawiła prawdopodobny 
przebieg zdarzeń.

\\\ Niepełnosprawny  
i jego pomoc

Tadeusz P. mieszkał w Kaniach. Na 
skutek choroby konieczna była ampu-
tacja obu nóg mężczyzny. Poruszał się 
na wózku inwalidzkim. Zamieszkała 
z nim Grażyna K., która pomagała mu 
i opiekowała się nim. Para chciała ku-
pić samochód. Tadeusz skontaktował 
się ze swoim znajomym, Michałem L., 
który zgodził się znaleźć i sprowadzić 
odpowiednie auto z zagranicy. 

„Grażyna wręczyła oskarżonemu 
Michałowi L. kwotę 23.500 złotych 
tytułem zaliczki, a następnie kolejną 
sumę w wysokości 38.200 złotych. 
Pokrzywdzeni długo czekali na infor-
mację od oskarżonego w przedmiocie 
zakupionego pojazdu, co doprowadziło 
do powstania konfliktu” – relacjonuje 
Prokurator Piotr Antoni Skiba.

\\\ Wizyta „bestii”
Zgodnie z ustaleniami prokuratury 

30 sierpnia 2023 roku Michał L. przy-

jechał do pary swoim samochodem. 
Powiedział, że pokaże Grażynie, jak 
posługiwać się automatyczną skrzynią 
biegów. Będzie jej to potrzebne, kie-
dy w końcu uda się kupić samochód. 
Gdy kobieta wysiadła z samochodu w 
garażu, Michał L. zaatakował ją i dusił 
przygotowanym sznurkiem. Następnie 
zaczął ją uderzać w głowę i twarz drew-
nianym kijem. Pokrzywdzona, cała we 
krwi, straciła przytomność. Napastnik 
sądził, że nie żyje. Poszedł w głąb domu 
zaatakować kolejną ofiarę.

Michał L. zadał niepełnosprawne-
mu mężczyźnie 14 ciosów nożem w 
okolice szyi, obojczyka oraz barku. Na-
stępnie zaczął go dusić prawdopodob-
nie sznurem. Po zabójstwie napastnik 
wyrzucił nóż oraz rękawiczki do oczka 
wodnego na terenie posesji i odjechał.

\\\ Pomogli sąsiedzi
Po kilku godzinach Grażyna od-

zyskała przytomność, wyczołgała się 
z garażu i zaczęła krzyczeć i prosić o 
pomoc. Na ratunek przybyli jej sąsiedzi. 
Przed garażem zobaczyli leżącą kobie-
tę. Natychmiast zadzwonili na numer 
alarmowy.

„Przybyli mężczyźni udali się 
wspólnie do wnętrza domu. W 
drzwiach pomiędzy pomieszczeniem 
z łóżkiem a kolejnym pokojem leżał 
Tadeusz P., w kałuży krwi, twarzą skie-
rowaną do podłogi. Przybyli na miejsce 
zdarzenia ratownicy medyczni stwier-
dzili zgon Tadeusza P.” -  wyjaśnił pro-
kurator.

W wyniku napaści Grażyna K. do-
znała licznych ran twarzy i głowy. Jej 

czaszka miała wiele pęknięć, rozerwa-
na została opona twarda mózgu. Kolej-
ne obrażenia miała na rękach, tułowiu, 
karku i nogach.

„Biegły stwierdził, że powyższe 
uszkodzenia stanowiły ciężki uszczer-
bek na zdrowiu w postaci trwałego 
istotnego zeszpecenia oraz stanowiły 
narażenie na bezpośrednie niebez-
pieczeństwo utraty życia. Jedynie 
szybko udzielona kwalifikowana po-
moc medyczna zapobiegła poważnym 
konsekwencjom obrażeń z utratą ży-
cia włącznie. Obrażenia powstały na 
skutek licznych nakładających się na 
siebie tępych urazów mechanicznych 
narzędziem tępokrawędzistym, któ-
rego warunki spełnia drewniany kij 
zabezpieczony na miejscu zdarzenia” 
-  zaznaczył Piotr Skiba.

Tadeusz P. zginął na skutek wstrzą-
su krwotocznego spowodowanego 
licznymi ranami szyi, prawego dołu 
nadobojczykowego i prawego barku. 
Ponadto, na szyi pokrzywdzonego 
stwierdzono biegnącą niemal pozio-
mo bruzdę, która wraz z pozostałymi 
śladami wskazywała, że Tadeusz był 
duszony za pomocą pętli.

„Do powstania ran kłutych doszło 
pod działaniem narzędzia ostrego, koń-
czystego jak np. kończyście zakończony 
nóż. Do zadania ran użyto siły co naj-
mniej średniej” – przekazał prokurator.

\\\ Zeznanie oskarżonego
Michał L. nie przyznał się do winy. 

Podczas pierwszego przesłuchania po-
wiedział, że faktycznie dostał zaliczkę 
na kupno samochodu, jednak ponieważ 

oszukał go kontrahent z Niemiec, do 
kupna nie doszło. Feralnego dnia miał 
faktycznie przyjechać do pary, jednak 
tylko porozmawiał z mężczyzną i ko-
bietą. Obiecał oddać zaliczkę. Rozmo-
wa, zgodnie z jego słowami, przebiegła 
spokojnie. Podczas wizyty pokazał 
Grażynie swój samochód. Podczas 
tej czynności nałożył rękawiczki. Na 
prośbę kobiety poprzestawiał również 
meble w pokoju, a następnie je zdjął i 
położył na blacie kuchennym w domu 
pokrzywdzonych. 

„Podczas kolejnego przesłuchania 
Michał L. odmówił składania wyjaś-
nień” – przekazał prokurator.

Śledczy znaleźli na rękawiczkach 
odnalezionych w sadzawce ślady krwi 
pokrzywdzonych Grażyny i Tadeusza 
oraz DNA oskarżonego. 

„Krew kobiety znajdowała się 
również na drewnianym kiju — kan-

tówce. Jednocześnie w samochodzie 
marki Mercedes ujawniono materiał 
genetyczny pochodzący od Michała 
L. oraz Grażyny K.” -  zaznaczył Piotr 
Skiba. – Michał L. ma 35 lat, jest kawa-
lerem, ma wykształcenie średnie, przed 
zatrzymaniem był bezrobotny – dodał.

\\\ Dostał dożywocie
Sąd nie uwierzył w tłumaczenia 

Michała L. Za zabójstwo Tadeusza P. 
skazał podejrzanego na karę dożywot-
niego pozbawienia wolności. Za usi-
łowanie zabójstwa Grażyny K. orzekł 
karę 25 lat pozbawienia wolności i 
100.000 zł tytułem zadośćuczynienia 
za doznaną krzywdę oraz wymierzył 
karę łączną dożywotniego pozbawienia 
wolności. Wyrok sądu nie jest jeszcze 
prawomocny.

Tekst i zdjęcie Maciek Gos

Dożywocie dla sprawcy morderstwa w Kaniach

Mężczyzna zabił znajomego i skatował jego współlokatorkę
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

W Grodzisku Mazowieckim 
wybuchł skandal. Rodzice 
alarmują o robakach i pleśni 
w posiłkach ze szkolnych 
stołówek, a miasto musi się 
tłumaczyć.

W ładze Grodziska zapewniają, 
że rozpoczęły się codzienne 

kontrole posiłków, prowadzone przez 
dyrektorów szkół wraz z przedstawi-
cielami Rad Rodziców.

\\\ Sprawę nagłośnili rodzice
Codzienny posiłek zamienił się w 

koszmar dla dzieci i ich rodziców. Pleśń, 
robaki, zgniłe owoce, a nawet podej-
rzenia o zatrucia – to rzeczywistość, 
z którą zmagało się wiele placówek 
oświatowych w gminie Grodzisk Ma-
zowiecki. Rodzice, nie mogąc już dłużej 
znieść braku reakcji ze strony dyrekcji, 
sami zaczęli dokumentować przypadki 
zaniedbań.

W marcu 2025 roku zdjęcia i prób-
ki jedzenia trafiły do sanepidu. Mimo że 
oficjalne kontrole nie wykazały niepra-
widłowości, rodzice twierdzą, że tylko 
„oficjalne” próbki są brane pod uwagę, 

a rzeczywisty problem był ignorowany. 
Atmosfera frustracji rosła, a medialna 
burza rozpoczęła się po wyemitowaniu 
reportażu „Uwaga TVN”.

\\\ Kim jest „Mały Smakosz”?
Catering szkolny w gminie reali-

zowała spółka „Mały Smakosz”, będą-
ca własnością litewskiego holdingu 
Baltijos Paslaugų Grupė UAB, którego 
beneficjentem jest biznesmen Irman-
tas Norkus. Firma była już wcześniej 

znana z niskiej jakości usług w szkołach 
w Ukrainie, Mołdawii i na Litwie – w 
jednym z przypadków została nawet 
zdyskwalifikowana z przetargu za brak 
możliwości realizacji zlecenia.

W swoim kraju, na Litwie, spółka 
Norkusa została wpisana na „czarną 
listę” dostawców za oferowanie mleka 
niespełniającego norm. Mimo takiej 
„reputacji” firma wygrała przetarg w 

Grodzisku – według rodziców, na pod-
stawie sfałszowanych referencji.

\\\ Urzędnicy wprowadzali  
w błąd?

Zdesperowani rodzice postanowili 
sami zbadać temat. Okazało się, że nie 
tylko ich szkoła miała problemy z po-
siłkami, a urzędnicy wprowadzali ich 
w błąd, twierdząc, że „to jedyny przy-
padek”. W szkołach krążyły identyczne 
komunikaty, co według rodziców miało 
tuszować skalę problemu.

Podjęto działania – ankiety, do-
kumentacja, spotkania. Wyniki ankiet 
były jednoznaczne: dzieci wracały 
głodne, narzekały na bóle brzucha, a 
jakość żywienia pozostawiała wiele do 
życzenia. Pojawiły się też wątpliwości, 
czy szkoły i przedszkola respektowały 
zapisy umów z firmą cateringową – mi-
mo możliwości ich wypowiedzenia po 
dwóch zgłoszeniach uchybień.

\\\ Zapowiedź kuchennych 
rewolucji

Reportaż TVN i presja mieszkań-
ców skłoniły władze do działania. 
Burmistrz Tomasz Krupski podczas 
transmisji na żywo przedstawił kon-
kretne kroki naprawcze. Od lipca 2025 

roku posiłki mają być przygotowywane 
wyłącznie przez kuchnie gminne, a do 
września liczba takich placówek wzroś-
nie do pięciu. Pojawią się nowe kuch-
nie m.in. w Przedszkolu nr 6 i Szkole 
Podstawowej w Szczęsnem. Wprowa-
dzone zostaną też nowe kryteria prze-
targowe, z naciskiem na jakość, oraz 
kontrola dietetyczna. W roku szkolnym 
2026/2027 gmina planuje całkowicie 
zrezygnować z usług ajentów.

Władze Grodziska zapewniają, że 
rozpoczęły się codzienne kontrole po-
siłków prowadzone przez dyrektorów 
szkół wraz z przedstawicielami Rad 
Rodziców. Burmistrz zapowiedział 
również kontynuację niezapowiedzia-
nych kontroli sanepidu oraz stworzenie 
Społecznej Rady ds. Żywienia. 

– Jestem otwarty na rozmowy i 
współpracę z rodzicami. Te zmiany są 
możliwe dzięki zaangażowaniu wielu 
stron – od samorządu, przez dyrek-

torów placówek, po rodziców. Razem 
tworzymy nowy standard żywienia w 
szkołach i przedszkolach – zadeklaro-
wał Tomasz Krupski.

\\\ 11 pytań do burmistrza 
Krupskiego

W poniedziałek (9 czerwca) w Gro-
dzisku Mazowieckim odbyło się spot-
kanie mieszkańców, podczas którego 
burmistrz Tomasz Krupski otrzymał 
od rodziców list otwarty zawierający 
11 pytań dotyczących jakości i orga-
nizacji żywienia w lokalnych szkołach. 
Włodarz, zapowiadając odpowiedź 
na te pytania, zaprosił mieszkańców 
na transmisję na żywo we wtorek 10 
czerwca o godz. 18:00 na swoim oficjal-
nym profilu Facebook, gdzie odniósł się 
do zgłoszonych problemów i przedsta-
wił planowane działania.

Tymoteusz Janczak

Robaki i pleśń na stołówkach?

Od lipca 2025 roku posiłki mają być przygotowywane wyłącznie przez kuchnie 
gminne, a do września liczba takich placówek wzrośnie do pięciu
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\\\ MICHAŁOWICE 

Aleję Kasztanową zna 
każdy mieszkaniec powiatu 
pruszkowskiego. Droga, 
prowadząca z Komorowa  
do Warszawy, to swego 
rodzaju „wizytówka” gminy. 

Ulica jest piękna, jednak mało wy-
godna dla użytkowników. Drzewa 

po obu stronach sprawiają, że droga 
zyskuje wyjątkowy urok. Jednak właś-
nie przez nie ulica jest wąska. Z trudem 
mijają się tu dwa samochody. Dla pie-
szych nie ma chodnika, nie mówiąc o 
trasie rowerowej. Miejsce jest po prostu 
niebezpieczne.

Dlatego urząd gminy zdecydował 
się na remont drogi. Istniejąca ulica 

zostanie zaadoptowana dla pieszych 
i rowerzystów, natomiast jezdnia dla 
samochodów zostanie poprowadzona 
obok.

„Rozdzielenie ruchu samochodo-
wego od pieszego i rowerowego po-
prawi bezpieczeństwo, równocześnie 
stworzy się dobry, czytelny układ ko-
munikacyjny. Ścieżka dla rowerów bę-
dzie miała połączenie z ciągiem-pieszo 
rowerowym na działce 555, która stała 
się własnością gminy w poprzedniej 
kadencji, oraz z krótkim odcinkiem  
drogi rowerowej zaplanowaną równo-
legle do ulicy Mazurskiej od strony pól 
SGGW. Od strony północnej połączy-
my się z ciągiem pieszo-rowerowym 

wzdłuż ulicy Pęcickiej” – wyjaśniła w 
mediach społecznościowych Małgorza-
ta Pachecka, wójt gminy Michałowice.

We wtorek wójt podpisał umowę 
na sporządzenie dokumentacji prze-
budowy alei. Plan sporządzi firma MT 
Projekt. Urząd gminy pozna dwa wa-
rianty przemiany tego miejsca i wybie-
rze najlepszy. Architekci będą mieli 16 
miesięcy na zakończenie dokumentacji. 
Oznacza to, że pod koniec 2026 roku 
samorząd będzie mógł zacząć szukać 
wykonawcy do wyremontowania Alei 
Kasztanowej. Jeżeli wszystko pójdzie 
dobrze, droga może zmienić swoje ob-
licze jeszcze w 2028 roku.

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Aleja Kasztanowa  
przejdzie metamorfozę

Droga powinna zostać wyremontowana w ciągu najbliższych trzech lat
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 DAM PRACĘ 

 Pomocnik montażysty drzwi  
( może być do przyuczenia ). Praca pn-pt 
8:00-16:00 Wymagane prawo jazdy  
kategoria B, sumienność , punktualność, 
brak przeciwskazań do przenoszenia  
obciążeń zgodnie normami BHP na jedną 
osobę. Po okresie próbnym ( max do 3 
miesięcy) - umowa o pracę .  
Preferujemy osoby blisko mieszkające  
( siedziba firmy Ursynów , na pograniczu 
z Józefosławiem ) Kontakt: 509 760 994 
CV proszę na mail :czarekbartosik@wp.pl 

Pracowników do serwisu urządzeń  
wentylacyjnych, również  

bez doświadczenia, konieczne prawo 
jazdy kat. B tel. 601 923 395A 

 Konserwatorom urządzeń dźwigowych 
(suwnice , podnośniki , ) Praca  
1-zmianowa , Warszawa i okolice. 
601255013 , bogmar@list.pl 

Zatrudnię osobę do obsługi klienta  
oraz kasy fiskalnej w Barze  

Gastronomicznym w Piasecznie  
tel. 510 907 876

 Magazynier na skład budowlany,  
Żabieniec/Piaseczno, ul. Mostowa 11. 
Tel- 603 202 133, 602 23 38 46   

 Do serwisu opon w Konstancinie  
zatrudnię serwisanta z doświadczeniem. 
Tel. 601348535 lub 227564097

 Do ogrodnictwa z zamieszkaniem  
lub bez. Blisko Warszawy.  
Tel. 606 748 616, 504 660 828

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36              

KUPIĘ

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418  

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 WYCINKA DRZEW Z PODNOŚNIKA  
KOSZOWEGO 15M, RĘBAK, USŁUGI  
MINIKOPARKAMI 2 I 3 TONY, KOPARKO-
-ŁADOWARKA, PORZĄDKOWANIE  
TERENÓW ZIELONYCH, WYBURZENIA,  
NIWELACJA TERENU TEL. 537 537 450

 Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje samowoli 
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK  
BUDOWY, tel. 695 451 655

Taxi, Piaseczno i okolice,  
tel.606 959 607 

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody - pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 Świadectwa Charakterystyki  
Energetycznej, tel. 518 266 390

 AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339  

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721    

 Glazura, gładź, panele, płyta g-k,  
malowanie, elektryka, hydraulika, firma 
rodzinna tel. 692 885 279 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 Dachy, krycie, papa, deskowanie,  
orynnowanie, podbitki dachowe.  
Obróbki blacharskie tel. 669 458 624

Docieplenia budynków - elewacje  
- solidnie - doświadczone ekipy  

- 602 482 572

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30  

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214    

 KLIMATYZACJA POMPY CIEPŁA   
REKUPERACJA. PROPARTNER PANASONIC 
TEL. 604895675 

 Cyklinowanie, Parkiety, Remonty,  
Malowanie 502514388

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

 Hydraulik, złota rączka, tel. 733159220

 Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721    

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Kominiarz tel. 500 214 632    

 Przeprowadzki tel. 505 591 721    

 Wywóz gałęzi 519874891  

 GEODETA tel. 516070915 

 Wycinka drzew tel. 505 591 721    

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe i modernizujemy 
istniejące instalacje. Tel. 608 030 808 

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Stolarz, tel. 692 916 378

 Glazura, remonty, 609 926 758

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907    

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię udziały we Wspólnocie  
Gruntowej Wsi Bielawa, 501866766    

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Sprzedam działkę budowlaną,  
wszystkie media, ogrodzona, 1028 m2, 
przy ścianie lasu, na granicy Zalesia  
Dolnego i Górnego, cena 550 tys.  
tel. 508 68 68 66

 Działka leśna 3000 m2, Prażmów,  
tel. 602 770 361, 791 394 791

 Działki budowlane 800 m2, 1200 m2 k. 
Prażmowa, tel. 602 770 361, 791 394 791 

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM
 Miejsce postojowe naziemne,  

monitorowane, dla aut osobowych  
i busów, 150 zł, okolice PKP  
tel. 883 933 855

AUTO-MOTO KUPIĘ
 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

NAUKA 
 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 
 Kredyt tel. 513-654-277

ZDROWIE 
 PROTEZY ZĘBOWE. Naprawa.  

Piaseczno. Tel.: 502 031 221 

RÓŻNE 
 Skup złomu, ul. Puławska 34 (teren  

Kubara Lamina), 515273148, 506264111    

 Oddam ziemię z możliwością  
transportu. Piaseczno i okolice 
602-236-691

OGŁOSZENIA

OBWIESZCZENIE WÓJTA GMINY RASZYN
o przystąpieniu do sporządzenia:

1.  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 
położonych we wsi Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – rejon pomiędzy ul. 
Grudzi a rzeką Raszynką

2.  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 
położonych we wsi Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – rejon po wschodniej 
stronie ul. Wygody

3.  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 
położonych we wsi Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – rejon po północnej 
stronie ul. Długiej

4.  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 
położonych we wsi Łady w Gminie Raszyn – rejon po północnej stronie  
ul. Ziołowej 

1. Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1130 ze zm.) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Gminy Raszyn 
uchwały Nr XXI/164/2025 z dnia 15 maja 2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi 
Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – rejon pomiędzy ul. Grudzi a rzeką Raszynką, obejmującego 
obszar planu w obrębie Podolszyn Nowy, którego granice wyznaczają:

1) od  północy – północna granica administracyjna obrębu Podolszyn Nowy;
2) od wschodu – wschodnia granica administracyjna obrębu Podolszyn Nowy, dalej  południowa 
granica działki nr ew. 35, północne granice działek nr ew.: 147 i 148, a następnie wschodnie granice 
działek nr ew.: 148, 57, 59, 61/1, 61/2, 63, 65, 67 i 69;
3) od południa – południowa granica działki nr ew. 69, dalej wschodnia granica działki nr ew. 20,  
a następnie odcinek łączący wschodnią granicę działki nr ew. 20 z zachodnią granicą działki nr  
ew. 9 (odcinek w odległości 110m od północnej linii rozgraniczającej ul. Olszynowej);
4) od zachodu – zachodnia granica działki nr ew. 9.

2. Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1130 ze zm.) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Gminy Raszyn 
uchwały Nr XXI/165/2025 z dnia 15 maja 2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi 
Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – rejon po wschodniej stronie ul. Wygody, obejmującego 
obszar planu w obrębie Podolszyn Nowy, którego granice wyznaczają:

1) od  północy – północna granica działki nr ew. 45/3;
2) od wschodu – wschodnia granica administracyjna obrębu Podolszyn Nowy;
3) od południa – południowa granica administracyjna obrębu Podolszyn Nowy;
4) od zachodu – odcinek łączący południową granicę działki nr ew. 48 z południową granicą działki 
nr ew. 47/4, zachodnia granica działki nr ew. 47/4,  odcinek łączący północną granicę działki nr ew. 
47/4 z południową granicą działki nr ew. 46/3, zachodnia granica działki nr ew. 46/3, a dalej odcinek 
łączący północną granicę działki nr ew. 46/3 z północną granicą działki nr ew. 45/3.

3. Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1130 ze zm.) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Gminy Raszyn 
uchwały Nr XXI/166/2025 z dnia 15 maja 2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi 
Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – rejon po północnej stronie ul. Długiej, obejmującego obszar 
planu w obrębie Podolszyn Nowy, którego granice wyznaczają granice działki nr ew. 50.
4. Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2024 r. poz. 1130 ze zm.) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Gminy Raszyn 
uchwały Nr XXI/167/2025 z dnia 15 maja 2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Łady 
w Gminie Raszyn – rejon po północnej stronie ul. Ziołowej, obejmującego obszar planu w obrębie 
Łady, którego granice wyznaczają: 

1) od  północy – odcinek łączący zachodnią granicę administracyjną obrębu Łady z zachodnią 
granicą działki nr ew. 2/6, północna granica działki nr ew. 2/6, odcinek łączący wschodnią granicę 
działki nr ew. 2/6 z zachodnią granicą działki nr ew. 7/4, północne granice działek nr ew.: 7/4, 8/4  
i 9/4, odcinek łączący wschodnią granicę działki nr ew. 9/4 z zachodnią granicą działki nr ew. 13/5, 
północne granice działek nr ew.: 13/5, 14/4 i 15/4, odcinek łączący wschodnią granicę działki nr 
ew. 15/4 z zachodnią granicą działki nr ew. 21/13, północne granice działek nr ew. 21/13 i 21/12,  
a dalej odcinek łączący wschodnią granicę działki nr ew. 21/12 ze wschodnią granicą działki nr ew. 
23 – stanowiące południowe linie rozgraniczające projektowanej ul. Grudzi;
2) od wschodu – wschodnia granica działki nr ew. 23;
3) od południa – istniejąca oś ul. Ziołowej;
4) od zachodu – zachodnia granica administracyjna obrębu.
Zainteresowani mogą składać wnioski do ww. planów miejscowych. Wnioski należy składać  

w postaci papierowej do Wójta Gminy Raszyn, 05-090 Raszyn, ul. Szkolna lub elektronicznej, w tym 
za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w szczególności poczty elektronicznej na adres  
ratusz@raszyn.pl, poprzez ePUAP:/y2m823fydf/skrytka lub adres doręczeń elektronicznych: AE:PL-
71795-60485-AFDIV-23, na formularzu w postaci papierowej lub w formie dokumentu elektronicznego, 
w terminie do dnia 11 lipca 2025 r. Wniosek powinien zawierać imię i nazwisko albo nazwę oraz adres 
zamieszkania albo siedziby, przedmiot wniosku oraz wskazanie czy Wnioskodawca jest właścicielem 
lub użytkownikiem wieczystym nieruchomości objętej wnioskiem. Formularz wniosku dostępny  
na https://bip.raszyn.pl/kategorie/2-prawo-lokalne. Organem właściwym do rozpatrzenia wniosków 
jest Wójt Gminy Raszyn.

Jednocześnie na podstawie art. 39 ust. 1 pkt 1 i 2, w związku z art. 46 pkt 1 i art. 51 ust. 1 ustawy 
z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U.  
z 2024 r., poz. 1112 ze zm.) zawiadamiam o przystąpieniu do przeprowadzenia strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko, obejmującej sporządzenie prognozy oddziaływania na środowisko dla 
potrzeb ww. miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Stosownie do art. 54 ust. 2 
ww. ustawy organ opracowujący projekty dokumentów zapewnia możliwość udziału społeczeństwa,  
w strategicznych ocenach oddziaływania na środowisko. 

Z dokumentacją spraw można zapoznać się w Referacie Planowania Przestrzennego, w godzinach 
pracy Urzędu. 

Stosownie do art. 39 ust. 1 pkt 3 i 4 i art. 40 ww. ustawy zainteresowani w terminie do dnia 11 lipca 
2025 r.  mogą składać wnioski. Wnioski na piśmie należy składać do Wójta Gminy Raszyn w kancelarii 
Urzędu Gminy Raszyn lub pocztą na adres: 05-090 Raszyn, ul. Szkolna 2a; ustnie do protokołu  
w Referacie Planowania Przestrzennego lub za pomocą środków komunikacji elektronicznej  
(bez konieczności opatrywania podpisem elektronicznym) na adres: ratusz@raszyn.pl, poprzez 
ePUAP:/y2m823fydf/skrytka lub adres doręczeń elektronicznych: AE:PL-71795-60485-AFDIV-23. 
Wniosek powinien zawierać imię i nazwisko albo nazwę oraz adres zamieszkania albo siedziby, 
przedmiot wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy. 

Zgodnie z art. 41 powyższej ustawy wnioski wniesione po terminie pozostaną bez rozpatrzenia. 
Organem właściwym do rozpatrzenia złożonych wniosków jest Wójt Gminy Raszyn.

Klauzula informacyjna
Administratorem danych osobowych jest Gmina Raszyn z siedzibą w Raszynie, ul. Szkolna 2a, 05-090 Raszyn, 
reprezentowana przez Wójta Gminy Raszyn, e-mail: ratusz@raszyn.pl, tel. 22 701 77 77. Przetwarzanie danych jest 
niezbędne do wypełnienia obowiązków prawnych ciążących na administratorze. Dane są przechowywane przez czas 
określony w szczególnych przepisach prawa. Osobie, której dane dotyczą, przysługuje prawo do wglądu w swoje 
dane i prawo ich uzupełniania. Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych podane są w klauzulach 
informacyjnych dostępnych w siedzibie i na stronie www Administratora: https://bip.raszyn.pl/kategorie/82-
przetwarzanie-danych-osobowych.

Z up. Wójta Gminy Raszyn
Pierwszy Zastępca Wójta Gminy Raszyn

Aneta Wrotna

Raszyn, dnia 11 czerwca 2025 r. 

 OGŁOSZENIE PREZYDENTA MIASTA PRUSZKOWA
Stosownie do art. 43 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku 

i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz  o  ocenach  oddziaływania na 
środowisko (Dz. U. z 2024 r. poz. 1112, 1940 i 1881) zawiadamiam o przyjęciu uchwałą Nr X.148.2025 
Rady Miasta Pruszkowa z dnia 20 lutego 2025 r. Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Pruszkowa dla obszaru Al. Wojska Polskiego – Gordziałkowskiego 
– Komorowska – Brzozowa – Obszar III, który wszedł w życie z dniem 4 czerwca 2025 r. (Dziennik 
Urzędowy Województwa Mazowieckiego z dnia 20 maja 2025 r. poz. 4944) i obowiązuje w obszarze 
ww. uchwały Nr X.148.2025 Rady Miasta Pruszkowa z dnia 20 lutego 2025 r. z uwzględnieniem 
Rozstrzygnięcia nadzorczego Nr WP-I.4131.37.2025 Wojewody Mazowieckiego z dnia 25 marca 2025 r. 
(Dziennik Urzędowy Województwa Mazowieckiego z dnia 28 marca 2025 r. poz. 3182).

Możliwość zapoznania się z treścią przyjętego dokumentu na stronie internetowej  
https://bip.um.pruszkow.pl/ - Rada Miasta - Uchwały Rady Miasta.

Z treścią przyjętego dokumentu w wersji papierowej jak i z uzasadnieniem, o którym mowa  
w art. 42 pkt 2 i podsumowaniem, o którym mowa w art. 55 ust. 3 ww. ustawy, można się zapoznać 
w siedzibie Urzędu Miasta Pruszkowa w Biurze Planowania Przestrzennego w pokoju nr 67 / 68  
w godzinach pracy Urzędu (adres: ul. J. I. Kraszewskiego 14/16, 05-800 Pruszków).

Prezydent Miasta Pruszkowa
Piotr Bąk

BPP.6721.34.64.2025
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\\\ PRUSZKÓW 

Na końcu ulicy Hubala, 
niedaleko żłobka 
i przedszkola, przez lata  
stały zaparkowane  
samochody, utrudniające  
ruch. Choć aut już tam  
nie ma, to pojawiły się  
inne problemy.

C hyba każdy mieszkaniec Prusz-
kowa potwierdzi, że w mieście 

brakuje miejsc postojowych. Problem 
widoczny był również na ul. Hubala. 
Kierowcy parkowali samochody, blo-
kując miejsca przy wspólnym terenie 
Żłobka Miejskiego nr 1 i Przedszkola 
Miejskiego nr 6. Rodzice najmłodszych 
nie mogli zatrzymać się tuż przy pla-
cówce. Musieli parkować w innych 
miejscach i spacerkiem dotrzeć do  
żłobka.

Problem był poważny. Pewnego 
dnia okazało się, że samochody bloku-
ją ostatnią część Hubala tak, że kiedy 
do przedszkola zostały wezwane służ-

by ratunkowe, nie mogły dojechać do 
placówki.

\\\ Zakaz parkowania  
a potrzeby rodziców

Kilka tygodni temu przy żłobku i 
przedszkolu pojawiły się zakazy parko-
wania. Zaparkowane tutaj samochody 
zniknęły. Jednak to rozwiązanie nie 
pomaga rodzicom. Sprawę podjął na 
sesji rady miasta radny Dariusz Krupa.

– Zgłosili się do mnie mieszkańcy, 
którzy codziennie zawożą i odbierają 
swoje dzieci ze żłobka. Przy żłobku po-
jawiły się zakazy postoju i zatrzymy-
wania. To jest problem dla rodziców. 
Czy nie można rozważyć wprowadze-
nie ograniczenia zatrzymywania się do 
10 minut? Tak, aby opiekunowie mogli 

odwieźć dziecko do placówki. Teraz 
jest ładna pogoda, słońce. Krótki spa-
cer to nie problem. Ale kiedy pojawią 
się deszcze, a potem śnieg, nie będzie 
przyjemnie – powiedział radny.

\\\ Nowa inwestycja
Zastępca prezydenta Michał Lan-

dowski zaznaczył, że rozwiązanie by-
łoby nieefektywne, gdyż bardzo ciężko 
jest sprawdzić, ile faktycznie samochód 
stoi w danym miejscu. Na szczęście 
urząd miasta przygotował inne roz-
wiązanie. 

– Na końcu ulicy Hubala pojawią 
się miejsca Kiss&Ride, aby można było 
bezpiecznie odprowadzić dziecko do 
przedszkola – powiedział Michał Lan-
dowski.

Czy miejsce tymczasowego parko-
wania rozwiąże problemy na ul. Hu-
bala? Mieszkańcy zwracają uwagę na 
czas zatrzymania w tym miejscu. Na 
przykład w pięć minut ciężko wyprawić 
dziecko do żłobka lub przedszkola. Co 
sądzicie o tym rozwiązaniu?

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Na Hubala mają problem z parkowaniem

Niedawno został ustawiony zakaz 
parkowania

Na końcu drogi powstanie nowa inwestycja

\\\ BRWINÓW/PODKOWA LEŚNA 

Dwie placówki pocztowe 
zostały ostatnio 
przekształcone w filie urzędu 
w Milanówku; w Brwinowie 
i Podkowie Leśnej. Co to 
oznacza dla mieszkańców?

Nasz czytelnik z Brwinowa poin-
formował nas o zmianach, które 

nadeszły w mieście. Miejscowa poczta 
stała się częścią urzędu w Milanówku. 
Mieszkańcy miasta obawiają się o swo-
je listy. Nie wiedzą, czy po otrzymaniu 
awizo, powinni odebrać przesyłkę w 
urzędzie w Brwinowie, czy też Mila-
nówku. Podobna sytuacja jest w Pod-
kowie Leśnej. 

\\\ Poczta uspokaja
„Mieszkańcy gminy Brwinów oraz 

Podkowy Leśnej mogą w dalszym ciągu 
korzystać w pełnym zakresie z usług 
placówki pocztowej w Brwinowie, oraz 
Podkowie Leśnej. Listonosze obsługu-
ją mieszkańców gminy i miasta na do-
tychczasowych zasadach, doręczając 
przesyłki i przekazy bezpośrednio do 
adresatów. Awizowane przesyłki są po-
zostawiane do odbioru w placówkach 

pocztowych w Brwinowie lub Podko-
wie Leśnej. Nie występuje konieczność 
udawania się do placówki pocztowej 
w Milanówku, aby skorzystać z usług 
pocztowych lub odebrać awizowane 
przesyłki bądź emerytury. Przekształ-
cenie wspomnianych przez Pana urzę-
dów pocztowych w filie placówki w 
Milanówku to zmiana o charakterze 
organizacyjnym i wewnętrznym, nie-
mająca wpływu na bieżącą działalność 
placówek ani na obsługę lokalnej spo-
łeczności. Należy podkreślić, że każdo-
razowo zmiany takie są dokonywane 
po przeprowadzeniu szczegółowych 
analiz danego obszaru w wielu per-
spektywach, szczególnie w zakresie 
potrzeb Klientów” – odpowiedział mai-
lowo na nasze pytania przedstawiciele 
biura prasowego Poczty S.A.

\\\ Klienci komentują
Jednak mieszkańcy mają inne do-

świadczenia. 
„Skandal! List z Urzędu Gminy 

Brwinów wysłany 12.05, który rze-
komo dwukrotnie awizowany w Mi-
lanówku wraca do Urzędu i jest uzna-
wany prawnie za dostarczony?! Czas 
na odwołanie od decyzji już dawno 
przekroczony... Dodam, że mieszkam 

w Brwinowie, więc nie wiem z jakiej 
racji Milanówek” – napisała jedna z 
mieszkanek miasta w  mediach spo-
łecznościowych.

Słyszeliśmy również o seniorkach, 
które musiały jechać z Brwinowa do 
Milanówka, aby odebrać swoje eme-
rytury.

\\\ Poprawa jakości?
Pracownicy i naczelnicy urzędów 

w Milanówku i Brwinowie nie chcieli 
skomentować wprowadzonych zmian. 
Dochodzi pytanie, po co przeorganizo-
wano pracę placówek?

„Zmiany polegające na koncentracji 
służby doręczeń w placówce pocztowej 
w Milanówku dokonane zostały w celu 
optymalnego ukształtowania obszarów 
doręczeń, poprawy organizacji pracy 
oraz efektywności wykorzystania za-
sobów personalnych w tym rejonie. 
Koncentracja służby doręczeń pozwala 
na osiągnięcie korzyści w zakresie or-

ganizacji pracy, m.in. przez opracowy-
wanie harmonogramu pracy dla więk-
szej grupy pracowników oraz zmianę 
systemu czasu pracy na równoważny, 
co ułatwia zachowanie ciągłości pra-
cy w przypadku kumulacji zwolnień 
lekarskich i urlopów oraz wpływa na 

poprawę w zakresie skuteczności do-
ręczania przesyłek” – zapewniły nas 
osoby z biura prasowego.

O problemach poczty w Brwinowie 
pisaliśmy już w artykułach „Ludzie listy 
piszą… ale te do mieszkańców Brwino-
wa nie dochodzą” i „Poczta w Brwino-
wie naprawia błędy”. Czy nowa organi-
zacja pracy urzędów poprawiła sposób 
dostarczania listów i przesyłek? Trzeba 
przyznać, że kolejki przed placówkami 
się zmniejszyły. Jednak klienci wciąż 
narzekają na czas doręczenia listów.

„Ja dostałam SMS-a od PGE z upo-
mnieniem o niezapłaconym rachunku. 
Dobrze, że podali sumę, bo rachunek 
nie dotarł do tej pory” – przekazał je-
den z mieszkańców Brwinowa.

Placówki pocztowe mają problemy 
w całym kraju. Brakuje listonoszy. Listy 
giną i nie dochodzą na czas. Dajcie znać, 
jakie są doświadczenia z urzędami w 
Brwinowie i Podkowie Leśnej.

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Urzędy pocztowe stały się filiami

Czy jakość pracy poczty w Brwinowie się poprawiła?

Urząd poczty w Milanówku nadzoruje pracę placówek w Brwinowie i Podkowie 
Leśnej

Burmistrz Grodziska Mazowieckiego
informuje, że na elektronicznej tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego przy 
ul. T. Kościuszki 12A oraz na stronie internetowej www.bip.grodzisk.pl 
został umieszczony wykaz nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży  
z dn. 11.06.2025 r. Z gminnego zasobu do sprzedaży w trybie przetargu  

ustnego ograniczonego zostały przeznaczone części nieruchomości gruntowej – działka  
ew.nr 17/12 i nr 18/12, położone w miejscowości Kady gm. Grodzisk Maz. Info.: 22 463 46 28  
oraz na www.grodzisk.pl
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W tym roku mija 35 lat od pierwszych wyborów do samorządu 
gminnego odrodzonego po przełomowym roku 1989. Z tej okazji  
w Otrębusach odbyła się uroczystość, której gospodarzami byli bur-
mistrz Arkadiusz Kosiński i przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie 
Sławomir Rakowiecki. Wśród gości byli m.in. posłanka na Sejm Joanna 
Wicha, wojewoda mazowiecki Mariusz Frankowski, gen. dyw. Piotr Kriese 
z Dowództwa Generalnego Rodzajów Sił Zbrojnych, przedstawiciele 
zaprzyjaźnionych samorządów powiatowych i gminnych z naszego 
regionu oraz Trzebiatowa, obecni i byli członkowie zarządu gminy, radni, 
honorowi obywatele Brwinowa, sołtysi, oficerowie Wojska Polskiego  
z jednostek, które z Brwinowem łączy kultywowanie historii oraz obecni 
i byli pracownicy Urzędu Gminy. 

–  Samorządem jesteśmy my wszyscy. Samorząd tworzą mieszkańcy 
tej naszej wspólnoty, ale warto też zauważyć, że idei samorządu służą 

– to nieprzypadkowe słowo służą –wszyscy ci, którzy są zatrudnieni  
w urzędzie gminy, pracują w szkołach i przedszkolach, w ośrodku kultury 
i bibliotece, działają w stowarzyszeniach, są strażakami... a wreszcie ci, 
którzy chodzą na wybory i pamiętają, że ich głos jest ważny. – powiedział 
w przemówieniu Arkadiusz Kosiński Burmistrz Gminy Brwinów.

Marszałek województwa Adam Struzik uhonorował kilkanaście osób 
pamiątkowymi dyplomami. Otrzymali je m.in. Sławomir Rakowiecki, prze-
wodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie w latach 1999–2006 i od 2010 r. 
do dzisiaj, zastępcy burmistrza Sławomir Walendowski i Jerzy Wysocki, 
zastępca burmistrza w latach 1998–2002 i 2011–2016 Jacek Janowski 
oraz skarbnik gminy Elżbieta Dolota. Zespół „Mazowsze” zaprezentował  
na scenie „Kalejdoskop barw Polski”, a także polkę „Nie ma jak w Brwi-
nowie”, opracowaną do muzyki XIX-wiecznego kompozytora Leopolda 
Lewandowskiego. Brwinów, świętujący w tym roku zarówno 35-lecie 
samorządu, jak też 75-lecie praw miejskich, dba o pamięć o przeszłości 
i swoje bogate dziedzictwo historyczno-kulturowe.

35-lecie samorządności gminy Brwinów
Gmina Brwinów obchodziła Święto Samorządu Terytorialnego 27 maja 2025 r. W Otrębusach odbył się uroczysty koncert  
połączony z galą wręczania nagród dla osób zasłużonych. Premierę miał nowy taniec, który Zespół „Mazowsze” włącza do swego  
repertuaru – polka „Nie ma jak w Brwinowie”

fo
t. 

B.
 L

ic
ho

ck
i

fo
t. 

K.
 S

itk
ow

sk
i

fo
t. 

K.
 S

itk
ow

sk
i

fo
t. 

B.
 L

ic
ho

ck
i

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

Tradycyjnie zapraszamy 
do lektury naszego 
podsumowania. Dziś 
szermierka, piłka nożna  
i tenis stołowy.

S ukcesy grodziskich szermierzy, 
którzy walczą o czołowe lokaty w 

kraju, ostatnie akcenty sezonu w wy-
konaniu Pogoni Grodzisk Mazowie-
cki i tenisowe emocje podczas Grand  
Prix.

\\\ Udane  
zakończenie sezonu

Zawodnicy Grodziskiego Klu-
bu Szermierczego zakończyli sezon 
2024/2025 z przytupem, biorąc udział 
w Mistrzostwach Polski Młodzików, 
które odbyły się w Olsztynie. Klub wy-
stawił 18 zawodników i zawodniczek, 
którzy przez dwa dni toczyli emocjo-
nujące pojedynki na planszach, dając z 
siebie wszystko.

W rywalizacji indywidualnej naj-
wyżej sklasyfikowanym reprezentan-
tem klubu został Nikodem Mucha, 
który wywalczył 6. miejsce. Wśród 
dziewcząt najlepiej spisała się Antonina 
Florek, kończąc zawody na 18. pozycji. 
Pozostali zawodnicy również pokazali 
charakter i ducha walki, a wysokie lo-

katy zajęli również Simon Rajlich (20.) 
oraz Jan Burchaciński (27.).

Drugi dzień mistrzostw przyniósł 
emocje w turnieju drużynowym. Dzięki 
silnej, licznej reprezentacji mężczyzn, 
klub mógł wystawić aż dwie druży- 
ny.

Pierwsza z nich, w składzie: Ni-
kodem Mucha, Simon Rajlich, Edward 
Czelej i Jan Burchaciński, zajęła 7. miej-
sce, co jest bardzo solidnym wynikiem. 
Druga drużyna – Franciszek Chełkow-
ski, Witold Gruszczyński i Bartłomiej 
Marciniak – zakończyła rywalizację na 
16. pozycji.

W rywalizacji dziewcząt klub re-
prezentowały Antonina Florek, Ka-
tarzyna Pachulska i Helena Opalach, 
które po wyrównanych pojedynkach 
były 14.

\\\ Zakończenie ligi i…  
kariery

W ostatnim meczu Betclic 2 Ligi 
piłkarze Pogoni Grodzisk Mazowiecki 
zmierzyli się z Olimpią Elbląg. Ostatni 
akcent w tym sezonie dostarczył kibi-
com wielu emocji.

Do 17. minuty gospodarze prowa-
dzili aż 3:0 po bramkach Damiana Ja-
ronia, Jakuba Lisa i Kamila Odolaka. Po 
zmianie stron zobaczyliśmy zupełnie 
inny obraz gry i to goście zaczęli tra-
fiać do siatki. Hat-tricka ustrzelił Oskar 

Kordykiewicz, efektem czego starcie 
zakończyło się remisem 3:3.

Pogoń wywalczyła awans z 2. miej-
sca (3 punkty straty do mistrza ligi – 
Polonii Bytom) i w następnym sezonie 
zaprosi kibiców już na zaplecze PKO 
Bank Polski Ekstraklasy. W klubie za-
pewne dojdzie do kilku zmian, o któ-
rych słychać już teraz.

W barwach Pogoni nie zobaczymy 
już Nikodema Niskiego, który postano-
wił kontynuować swoją karierę w eks-
traklasowej Koronie Kielce. Koszulkę 
tegorocznego spadkowicza z najlepszej 
ligi w kraju przywdziewać będzie z ko-
lei Kamil Odolak. 23-letni napastnik w 
minionej edycji rozgrywek wystąpił w 
34 spotkaniach, w których udało mu się 
zdobyć 12 bramek. Jego wybór padł na 
Stal Mielec.

– Dwa awanse, 73 mecze i 37 goli – 
dziękujemy za wszystko! Powodzenia 
i do zobaczenia na pierwszoligowych 
boiskach, Odi! – pożegnał snajpera gro-
dziski klub.

Nie transfer, a piłkarską emerytu-
rę wybrał z kolei Grzegorz Skowroń-
ski. Występ przeciwko Olimpii Elbląg 
stanowił ostatni mecz w karierze 
doświadczonego obrońcy. 36-latek 
6-krotnie pojawił się w tym sezonie na 
murawie w Betclic 2 Lidze. Wcześniej 
reprezentował między innymi Ursus 
Warszawa, Olimpię Grudziądz i Zawi-
szę Bydgoszcz.

\\\ Grand Prix za nami
W sobotę 7 czerwca w hali przy ul. 

Sportowej 29 odbyła się kolejna odsło-
na Grand Prix Grodziska Mazowieckie-
go w tenisie stołowym, będąca zara-
zem ostatnią szansą na kwalifikację do 

turnieju finałowego. Na uczestników 
czekały nie tylko sportowe emocje, ale 
i możliwość walki o dyplomy, meda-
le oraz nagrody rzeczowe. Jak zawsze 
rywalizacja toczyła się w przyjaznej, 
pełnej sportowej ambicji atmosferze.

Turniej obfitował w wiele wyrów-
nanych pojedynków, a poziom rozgry-
wek był bardzo solidny. Najlepsi okazali 
się: Sebastian Rzeszotarski, Mateusz 
Beniak i Mariusz Wołowiecki.

Teraz przed nami turniej finałowy, 
zaplanowany na 5 lipca. Zgodnie z za-
sadami, udział w nim będą mogły wziąć 
wyłącznie osoby, które wystąpiły w co 
najmniej jednej edycji tegorocznego 
Grand Prix. Pula nagród rzeczowych 
wyniesie 3000 zł, obejmując zarówno 
wyniki tego ostatniego turnieju, jak i 
końcową klasyfikację całego cyklu.

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie weekendu

Utalentowani zawodnicy z Grodziska Mazowieckiego

Grzegorz Skowroński pożegnał się  
z kibicami
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